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Številka: 9000-31/2024 

Datum:              16. 12. 2024        

  PREDLOG 

   

 

Z A P I S N I K 

 

 

21. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, ki je bila v ponedeljek, 16. decembra  2024, ob 

15. uri v sejni sobi na Magistratu na Ptuju, Mestni trg 1/I, soba 8. 

 

Sejo je, na podlagi 23. člena Statuta občine in 21. člena Poslovnika sveta, sklicala in vodila Nuška 

Gajšek, županja Mestne občine Ptuj, ki je uvodoma pozdravila prisotne na seji in ugotovila sklepčnost 

seje. 

 

Skupaj prisotni svetniki: mag. Sonja Žibrat, Franjo Rozman, Eva Zorko, Luka Žižek, Miha Damiš, Nuša 

Vrabl Ferenčič, Dušan Fric, dr. Andrej Čuš, Sergeja Puppis, Freebairn, Milan Klemenc, Jernej Čuš, Petek 

Štefan, Ljudmila Grabar, Alen Iljevec, Dejan Rožmarin, Sergej Ivanuša, mag. Vlasta Stojak, Vladimir 

Koritnik, Metka Petek Uhan, dr. Uroš Vek, Andrej Lazar, Šeruga Boštjan, mag. Sonja Purgaj, dr. Renata 

Debeljak, Alen Hliš, Maša Goričan in Sandra Pjanić. 

 

Svojo odsotnost sta v skladu s prvim odstavkom 30. člena Poslovnika sveta napovedala in opravičila:  

Lina Habjanič in Blaž Prelog. 

 

Na seji sveta so prisostvovali tudi: Alen Jevtović, direktor mestne uprave, Benjamin Panikvar, vodja 

Oddelka za javne finance, Matej Gajser, vodja Oddelka za splošne zadeve, Andrej Trunk, vodja Oddelka 

za gospodarske dejavnosti, mag. Janko Širec, direktor Komunalnega podjetja Ptuj d.d., mag. Jernej 

Šömen, Komunalno podjetje Ptuj d.d., mag. Alen Hodnik, direktor podjetja Javne službe Ptuj d.o.o., 

Denis Hrga, Oddelek za splošne zadeve, Stanka Krajnc Letonja, Kabinet župana, Zdenka Ristič, 

Oddelek za splošne zadeve in Mirjana Ščavničar Orešek, Oddelek za splošne zadeve. 

 

Na seji prisotni novinarji sredstev javnega obveščanja: Nina Držaj, Vida Božičko Štajnberger, Mojca 

Zemljarič, Anemari Kekec in Vida Toš. 

 

Pred obravnavo gradiva je predsedujoča mestni svet seznanila, da se današnja seja slikovno snema. 

Posnetek seje si lahko ogledajo v okviru programske sheme PeTV. 

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 

Z vabili za današnjo 21. redno sejo je županja predlagala 9 točk možnega dnevnega reda. Vabilo in 

pripadajoče gradivo je bilo v četrtek, dne 6. decembra 2024, objavljeno in dostopno na spletni strani 

Mestne občine Ptuj, na naslovu www.ptuj.si in v zavihku seje občinskega sveta za interne uporabnike. 

 

Županja Nuška Gajšek pove, da predlog za skrajšani postopek v tretji točki ne bo predlagala, saj se bo 

http://www.ptuj.si/
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odlok obravnaval dvofazno, bo pa predlagala predlog za skrajšani postopek v četrti točki. 

 

Predlog za skrajšani postopek v 4. točki dnevnega reda: 

 

Osnutek (predlog) Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda Zdravstveni dom 

Ptuj – skrajšani postopek 

 

Obrazložitev: Glede na to, da gre za manj zahtevne spremembe, je županja mestnemu svetu predlagala 

v obravnavo in sprejem odloka po skrajšanem postopku. 

 

Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo soglasno podpira predlog za sprejem odloka po 

skrajšanem postopku. 

 

Statutarno pravna komisija: Ker navedene spremembe in dopolnitve spreminjajo obstoječi predpis v 

manjši meri so, v skladu s 93. členom Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, izpolnjeni pogoji za 

sprejem odloka po skrajšanem postopku. 

Ker ni bilo razprave o osnutku (predlogu) sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Osnutek (predlog) Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda 

Zdravstveni dom Ptuj – skrajšani postopek 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 

 

V nadaljevanju je županja navzočim predstavila predlagani dnevni red, kot sledi: 

DNEVNI RED: 

1. Predlog zapisnika 20. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

2. Dopolnjen predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2025 

3. Osnutek Odloka o dopolnitvi Odloka o koncesiji za opravljanje določenih lokalnih gospodarskih javnih 

služb v Mestni občini Ptuj  

4. Predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda Zdravstveni dom Ptuj  

5. Predlog Sklepa o soglasju k spremembi cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb 

varstva okolja odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode ter storitev povezanih z 

nepretočnimi greznicami, obstoječimi greznicami in malimi komunalnimi čistilnimi napravami v Mestni 

občini Ptuj 

6. Predlog Sklepa o brezplačni uporabi poslovnega prostora Aškerčeva ulica 8, Ptuj 

7. Predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena – družbena lastnina 

ceste v splošni rabi na nepremičnini katastrska občina 400 Ptuj parcela 900/2 

8. Pobude in vprašanja 

9. Informacije 

a) Dokončno poročilo Nadzornega odbora Mestne občine Ptuj o izvedbi nadzora projekta Prizidava 

z rekonstrukcijo in energetsko sanacijo Osnovne šole Mladika - 2. faza 

b) Dokončno poročilo Nadzornega odbora Mestne občine Ptuj o izvedbi nadzora projekta Športni 

park Jezero 

c) Program izvedbe nadzora javnih sredstev v Mestni občini Ptuj za leto 2025 

 

Ker ni bilo pripomb na predlagani dnevni red seje, je predsedujoča predlagala glasovanje o predlaganem 

dnevnem redu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani dnevni red. 
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1. Predlog zapisnika 20. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

Ker na predlog zapisnika ni bilo pripomb, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog zapisnika 20. redne seje Mestnega sveta 

Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih z večino glasov (ZA-25, 

PROTI-0, VZDRŽAN-1) sprejel predlagani predlog zapisnika. 

 

2. Dopolnjen predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2025 

 

Županja Nuška Gajšek pove, da je bil po končani javni razpravi o predlogu proračuna pripravljen 

dopolnjen predlog proračuna, obrazložitve sprejetih ter zavrnjenih pripomb in predlogov, ki so sestavni del 

gradiva dopolnjenega proračuna. 

 

Odbor za družbene dejavnosti, Odbor za finance, Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo, 

Odbor za gospodarstvo in Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo soglasno podpirajo 

dopolnjen predlog odloka. 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo z večino glasov podpira dopolnjen predlog 

odloka. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala dopolnjen predlog odloka, nanj nima pripomb in ga predlaga 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Županja Nuška Gajšek pove, da je bilo o proračunu marsikaj povedanega, da je prispelo kar nekaj 

predlogov, nekaj je tudi amandmajev, tako se bo najprej razpravljalo o amandmajih in o njih glasovalo,  

potem se bo opravila splošna razprava in glasovanje o dopolnjenem predlogu. 

 

VLOŽENI AMANDMAJI 

 

Prvi odstavek 99. člena Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Ptuj določa, da županja mestnemu 

svetu poroča o prejetih amandmajih ter poda svoje mnenje o prejetih amandmajih. 

 

Statutarno pravna komisija je pregledala in obravnavala prispele amandmaje k dopolnjenemu predlogu 

Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2025.  

 

Pravočasno, v skladu s poslovniško določenim rokom, sta bila vložena dva (2) amandmaja Svetniške 

skupine Slovenske ljudske stranke. Amandmaja sta bila vložena pravočasno in v zato določenem roku 

(najkasneje tri dni pred dnem določenim za sejo sveta, na kateri bo obravnavan dopolnjen predlog 

proračuna mestne občine).  

 

Komisija je preverila izpolnjevanje pogojev določbe tretjega odstavka 98. člena poslovnika, v skladu s 

katero mora biti pri pripravi amandmaja upoštevano pravilo o ravnovesju med proračunskimi prejemki in 

izdatki in v obrazložitvi navedeno, iz katere postavke proračuna se zagotovijo sredstva in za kakšen 

namen. 

V skladu z navedenim in po opravljenem pregledu amandmajev komisija ugotavlja, da sta amandmaja 

svetniške skupine SLS ustrezna in primerna za nadaljnjo obravnavo na mestnem svetu. 

AMANDMA SVETNIŠKE SKUPINE SLOVENSKA LJUDSKA STRANKA ŠT. 1 

 

V dopolnjenem predlogu Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2025 se v posebnem delu na 

odhodkovni strani proračuna spremenita (zmanjšata) postavki:  
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- 786 Mladinski svet Mestne občine Ptuj tako, da se sredstva zmanjšajo v višini 4.500,00 EUR.  

in  

- 65535 Upravljanje in vzdrževanje sistema izposoje koles tako, da se sredstva zmanjšajo v 

višini 8.300,00 EUR.  

 

Predmetna sredstva v skupni višini 12.800,00 EUR se prerazporedijo na proračunsko postavko:  

- 437 Spodbude za razvoj podjetništva, zaposlovanja in sofinan. komunal. prispevka (razpis) 

tako, da ta znaša 72.800,00 EUR. 

 

Predlagatelj meni, da so sredstva, predvidena za Mladinski svet Mestne občine Ptuj in tekoče vzdrževanje 

sistema izposoje koles, previsoka. Glede na trenutno proračunsko situacijo Mestne občine Ptuj predlaga 

ustrezno preusmeritev sredstev v gospodarstvo, kjer so nujno potrebna. 

Županja Nuška Gajšek pove, da amandmaja ne podpira, da za povečanje postavke spodbude za razvoj 

podjetništva, zaposlovanja ni zagotovljenih virov, zato povečanja ni možno vključiti v dopolnjen predlog 

proračuna 2025.  

Predlagane postavke za zmanjšanje, 786 Mladinski svet Mestne občine Ptuj, ne moremo zmanjšati, saj 

sredstva Mladinskega sveta Mestne občine Ptuj porabimo glede na izvedene projekte in so dodeljena 

strogo namensko. Z zmanjšanjem sredstev na tej postavki, bi podali slab signal mladim, ki se trudijo z 

delovanjem na področju mladinske dejavnosti in bi še zmanjšali vključenost mladih v sooblikovanje 

javnega življenja.  

Ravno tako ne moremo zmanjšati sredstev namenjenih za vzdrževanje sistema izposoje koles, ki so 

optimizirana. Iz postavke se plačuje mesečno vzdrževanje, ki zajema vsakodnevno premeščanje koles, 

popis in pregled koles ter stebričkov, čiščenje koles in terminala, popravilo koles in pomoč uporabnikom 

ter storitve mobilnega interneta za delovanje terminalov. V kolikor sredstva zmanjšamo sistem več ne bo 

operativen. 

Županja povabi k razpravi, v kateri je sodeloval dr. Uroš Vek iz svetniške skupine Slovenska ljudstva 

stranka. Pozdravi vse navzoče in pove, da bo njegov govor malo daljši in da se navezuje tudi na 

naslednjo točko dnevnega reda, proračun, ki je podobno kot v letu 2024 mogoče malo premalo 

ambiciozen glede na okolje v katerem smo. Po mnenju njihove svetniške skupine tudi ne naslavlja nekih 

ključnih razvojnih pomanjkljivosti našega mesta. Pove, da je dejstvo, da smo ena izmed najbolj zadolženih 

občin in to nas definitivno do neke mere omejuje. Tudi ukrepi na tem področju so razumljivi in misli, da je  

v preteklosti poudaril, da pa je treba upoštevati tudi kakšno drugo stališče in mnenje. Pojasni, da so v 30. 

dnevnem roku javne razprave tudi dali predlog. Predlagali so sistem na način, kako bi čez čas prišli do 

nekega zajetnega, večjega investiranja ali v nakup nepremičnin za industrijsko cono ali pa za nakup 

nepremičnin v Mestni občini Ptuj za namen stanovanjske gradnje. Ta predlog se je glasil na to temo, da 

skozi leta zmanjšujemo v bistvu našo »srebrnino« v našem proračunu, se pravi, nepremičnine. 

Konstantno, iz leta v leto v proračunih prodajamo nepremičnine  z namenom, da krpamo proračunske 

luknje ali pa porabimo ta sredstva za tekoče vzdrževanje na  infrastrukturi, medtem ko  zmanjka sredstev 

za dolgoročno strateško investiranje. Pove, da je njihov predlog, da bi ta zbrana sredstva s prodajo 

nepremičnin akumulirali ali v nekem skladu ali pa na določenem kontu in bi jih le ta, čez čas uporabili za 

nakup nepremičnin, ki so potrebna za to, da bi izgradili industrijsko cono, industrijo, stanovanjsko naselje. 

Pove, da posluha s strani občine niso bili deležni in da so mnenja, da bi tak ukrep na dolgi rok imel 

pozitivne vplive. Glede vloženih amandmajev njihove svetniške skupine pove, da so podali predlog 

predvsem s tega vidika, ker so mnenja, da bi mladi preživeli tudi, če bi se Mladinskemu svetu Mestne 

občine sredstva prepolovila. Pove, da pa kar se tiče vzdrževanja sistema izposoje koles v Mestni občini 

Ptuj, za to namenimo okrog 25.800 EUR in da je županja  povedala, da v kolikor zmanjšamo ta sredstva,  

ta sistem več ne bi deloval. Pove, da bi zaradi majhnega števila uporabnikov teh koles sistem deloval tudi, 
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če se sredstva zmanjšajo in da pa imamo na drugi strani skupino ljudi, kot so gospodarstveniki, ki bi jim 

vsak evro  prišel prav. Tudi kolegi zunaj, ki imajo stojnice, bi mogoče, v kolikor bi bilo več denarja na voljo, 

lahko imeli nižjo najemnino za najem stojnic in še kakšni drugi predlogi bi se našli. Pove, da bi lahko 

določena sredstva, v kolikor bi jih bilo več, lahko namenili tudi etnografskim društvom, ki pomembno 

prispevajo k največjemu dogodku v Mestni občini Ptuj, karnevalu. Pove, da so v njihovi svetniški skupini 

predlogi pomembni in upa, da se bo njihov namen prepoznal in se bo glasovalo pozitivno, če ne, se bodo 

kljub temu v svetniški skupini trudili in prizadevali v naprej ter se zahvali za besedo. 

 

Županja Nuška Gajšek pove, bi včasih res radi naredili tako, ampak ne gre vedno vse in da kljub vsemu 

amandmaji s strani občinske uprave nimajo podpore. 

 

Ker ni bilo več razprave o amandmaju Slovenske ljudske stranke št. 1, ga je predsedujoča dala na 

glasovanje. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih z večino glasov zavrnil 

(ZA-8, PROTI-17, VZDRŽAN-2) predlagani amandma št. 1 Slovenske ljudske stranke. 
 

AMANDMA SVETNIŠKE SKUPINE SLOVENSKA LJUDSKA STRANKA ŠT. 2 

 

V dopolnjenem predlogu Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2025 se v posebnem delu na 

odhodkovni strani proračuna spremeni (zmanjša) postavka: 

 

- 65535 Upravljanje in vzdrževanje sistema izposoje koles tako, da se sredstva zmanjšajo v 

višini 5.000,00 EUR.  

 

Predmetna sredstva v višini 5.000,00 EUR se prerazporedijo na novo postavko 

- Spodbude za razvoj etnografskih društev tako, da ta znaša 5.000,00 EUR. 

 

Predlagatelj meni, da so sredstva predvidena za upravljanje in vzdrževanje sistema izposoje koles, 

previsoka. Glede na trenutno proračunsko situacijo Mestne občine Ptuj predlagamo ustrezno 

preusmeritev sredstev v podporo etnografskim društvom, kjer so ta sredstva nujno potrebna. 

 

Županja Nuška Gajšek pove, da umestitev nove postavke za spodbude za razvoj etnografskih društev ni 

potrebno oblikovati, saj so sredstva za društva, ki se ukvarjajo z ohranjanjem etnografskih likov in 

pustovanjem, že zagotovljena v proračunu 2025 znotraj postavk 426 Promocija Ptuja, 4261 FECC 

(članarine in drugi stroški), 4267 Zveza društev kurentov in 450 Sofinanciranje programov in projektov, ki 

niso predmet drugih razpisov v Mestni občini Ptuj. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih z večino glasov zavrnil 

(ZA-6, PROTI-21, VZDRŽAN-0) predlagani amandma št. 2 Slovenske ljudske stranke. 
 

Županja Nuška Gajšek pove, da glede na to, da sta bila amandmaja zavrnjena, proračun obravnavamo 

kot je bil predložen. Povabi k razpravi, katere se udeleži  Alen Hliš iz svetniške skupine Gibanje Svoboda, 

kateri pove, da je izredno vesel razmišljanja dr. Uroša Veka, pri prejšnji točki, saj je opozoril na pravo 

stvar, pomanjkanje razvojnega potenciala. Pove, da jih v svetniški skupini veseli, da se je za leti 2025 in 

2026 sklenil nov dogovor o dvigu povprečnine za občino. Ni toliko, kot bi si vsi želeli, so pa zagotovljena 

dodatna sredstva. Pove, da so na podlagi vseh teh zagotovljenih dodatnih sredstev v svetniški skupini na 

občinsko upravo naslovili pripombe in predloge k predlogu proračuna za leto 2025, za zagotovitev 

dodatnih finančnih sredstev za nakup nepremičnin oziroma nakup zemljišč, ki bi jih lahko uporabili za 

kreacijo in ustvarjanje gospodarskih con v Mestni občini Ptuj, saj so mnenja, da ravno gospodarstvo in 
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nadaljnja krepitev obrtnih in gospodarskih con mora biti ključna prioriteta naše občine. Kot drugo, da se 

namenijo dodatna sredstva, namenjena za spodbujanje stanovanjske gradnje, v smislu priprave projektnih 

in investicijskih dokumentacij za izgradnjo dodatnih stanovanjskih kapacitet. Pove, da so izpostavili 

projekta saj bi želeli, da se o tem vsebinsko več razpravlja na prihodnjih sejah. Če že ne, naj bo to 

upoštevamo v samem proračunu za prihodnje leto. Pove, da ne zaznavajo v tem proračunu usmeritve k 

trajnosti, da bi absolutno želeli več, da bo Ptuj še naprej uspešno mesto in se zahvali za besedo. 

Dr. Uroš Vek iz svetniške skupine  Slovenska ljudstva stranka pove, da ima repliko na to temo. 

Razpravljala sta dr. Uroš Vek iz svetniške skupine  Slovenska ljudstva stranka in  Alen Hliš iz svetniške 

skupine Gibanje Svoboda.  

Razpravi se je pridružil tudi Boštjan Šeruga iz svetniške skupine Socialni demokrati, se zahvalil za besedo 

in pozdravil mestne svetnice, mestne svetnike in predstavnike javnosti. Pove, da se strinja nekaterimi 

zadevami, ki sta jih povedala predhodnika in misli, da mestna občina dela korake v tej smeri, v bistvu te 

svoje razvojne naravnanosti, tako na eni strani pridobivanja novih stanovanjskih površin za tiste, ki bi se v 

mesto priselili, vendar pa se na žalost kakšna stvar kot mnogokrat na postopkovni ravni zaključi. Pove, da 

strokovne službe in vodstvo Mestne občine Ptuj peljejo zadeve v pravo smer. Pove, da imamo starajočo 

se družbo, kjer Ptuj ni izjema in da se s tem pojavom sooča celotna Evropa. Misli, da se vodstvo občine 

verjetno strinja, da ko bodo sredstva, bodo ta namenjena tudi zato, da bodo sredstva rezervirana za to, da 

se bo infrastruktura urejala in namenjala temu, da se bo privabilo gospodarstvo.  

Franjo Rozman iz svetniške skupine Slovenska demokratska stranka se zahvali za besedo in pove, da je 

pri statistiki zelo pomembna izbrana metoda. Pove, da bodo proračun podprli, da bi si pa želel, kot so že 

večkrat rekli, bolj razvojno naravnanega, da bi se tudi več sredstev namenilo za šport, saj kot je bilo že 

povedano, se prebivalstvo stara in gibanje je ključnega pomena za zdravje. 

V nadaljevanju Alen Hliš iz svetniške skupine Gibanje Svoboda replicira podžupanu Boštjanu Šerugi iz 

svetniške skupine Socialni demokrati in Franju Rozmanu iz svetniške skupine Slovenska demokratska 

stranka. 

Ker na dopolnjen predlog proračuna ni bilo več pripomb, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme dopolnjen predlog Odloka o proračunu Mestne 

občine Ptuj za leto 2025, katerega sestavni deli so: 

- Splošni in posebni del proračuna 

- Načrt razvojnih programov 2025 - 2028 

- Proračun po funkcionalni klasifikaciji  

- Odgovori na pripombe, predloge in obrazložitve sprememb dopolnjenega predloga proračuna 

Mestne občine Ptuj za leto 2025 

- Obrazložitve proračuna Mestne občine Ptuj za leto 2025 

- Kadrovski načrt Mestne občine Ptuj za leti 2025 in 2026 z obrazložitvijo 

- Kadrovski načrt Skupne občinske uprave občin v Spodnjem Podravju za leti 2025 in 2026 z 

obrazložitvijo 

- Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Ptuj za leto 2025 

- Načrt ravnanja s premičnim premoženjem Mestne občine Ptuj za leto 2025 

- predlog Sklepa za zagotovitev vzdržnih javnih financ in zmanjšanje izdatkov proračuna Mestne 

občine Ptuj za leto 2025 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 

 

3. Osnutek Odloka o dopolnitvi Odloka o koncesiji za opravljanje določenih lokalnih gospodarskih 

javnih služb v Mestni občini Ptuj  
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Odbor za finance in Odbor za gospodarstvo soglasno podpirata predlog odloka. 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo z večino glasov podpira predlog odloka. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog odloka, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 
Županja Nuška Gajšek povabi k razpravi, katere se udeleži dr. Uroš Vek iz svetniške skupine  Slovenska 

ljudstva stranka. Pove, da so namreč na Statutarno pravni komisiji potrdili skrajšan postopek. 

 

Županja pojasni, da se lahko odloči drugače, saj je bilo ogromno dilem in zadevo razloži. 

 

Alen Iljevec iz svetniške skupine Lista Ptuj je naš se zahvali za besedo in pove, da njegov glas kot 

predsednik Statutarno pravne komisije šteje en glas, tako kot od vseh drugih članov. Županja ima pravico, 

ki jo ima. Sam meni, da se je županja, ki se ji zahvaljuje,  odločila pravilno, kajti obstaja ogromno odprtih 

zadev. Nekatere so pojasnjene pred tremi urami in žal v treh urah, če je v službi,  ne more pregledati 

stvari. Ostala so vprašanja, ki so odprta in ni čisto nič narobe, če se jih razjasni, saj ne gre za male 

spremembe. 

 

Dr. Uroš Vek iz svetniške skupine  Slovenska ljudstva stranka replicira zadevo in pove, da so občankam 

in občanom s tem vzeli možnost, da ne bi dobili globe, v kolikor napačno parkirajo, ampak imajo možnost 

plačila celodnevne parkirnine. 

 
Ker ni bilo več razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji  

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme osnutek Odloka o dopolnitvi Odloka o koncesiji 

za opravljanje določenih lokalnih gospodarskih javnih služb v Mestni občini Ptuj, v predloženem 

besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih z večino glasov (ZA-24, 

PROTI-1, VZDRŽAN-2) sprejel predlagani sklep. 

 

4. Predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda Zdravstveni dom Ptuj 

 
Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo soglasno podpira predlog odloka. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog odloka, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji  

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odloka o spremembah Odloka o 

ustanovitvi Javnega zavoda Zdravstveni dom Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 

 

5. Predlog Sklepa o soglasju k spremembi cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih 

služb varstva okolja odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode ter storitev 

povezanih z nepretočnimi greznicami, obstoječimi greznicami in malimi komunalnimi čistilnimi 

napravami v Mestni občini Ptuj 
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Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo soglasno podpirajo predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Županja Nuška Gajšek povabi k razpravi, katere se udeleži Milan Klemenc iz svetniške skupine Lista 

Andreja Čuša – MI & ČUŠ. Pove, da upa, da je elaborat pripravljen boljše kot je bil prejšnji, da ne bo 

kakšnih očitkov. 

 

Ker ni bilo več razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o soglasju k spremembi cen 

storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja odvajanja in čiščenja 

komunalne in padavinske odpadne vode ter storitev povezanih z nepretočnimi greznicami, 

obstoječimi greznicami in malimi komunalnimi čistilnimi napravami v Mestni občini Ptuj, v 

predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 

 

6. Predlog Sklepa o brezplačni uporabi poslovnega prostora Aškerčeva ulica 8, Ptuj 

 
Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo soglasno podpirajo predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o brezplačni uporabi poslovnega 

prostora Aškerčeva ulica 8, Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih z večino glasov (ZA-22, 

PROTI-0, VZDRŽAN-5) sprejel predlagani sklep. 

 

7. Predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra  lokalnega pomena – družbena 

lastnina ceste v splošni rabi na nepremičnini katastrska občina 400 Ptuj parcela 900/2 

 
Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo soglasno 

podpirata predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 
Ker ni bilo razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega 

javnega dobra  lokalnega pomena – družbena lastnina ceste v splošni rabi na nepremičnini 

katastrska občina 400 Ptuj parcela 900/2, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 
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8. Pobude in vprašanja 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

vprašanje št. 583/21: 

Koliko denarja sta MOP in JZ Ptuj namenila promociji projekta festival Parzival in festival Mitraizma?  

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

vprašanje št. 584/21: 

Zanima me, koliko stane občino vzdrževanje Rance kot pristanišča – komu občina kaj plača ter kakšna so 

razmerja med deležniki (DEM, MOP, KP, JS, BD) – kdo je za kaj odgovoren in plačan? Naj si bo to 

urejenost same okolice, odstranjevanje drevja iz vode, plovnost voda, itd. Žal je izgled samega pristanišča 

včasih kar zanemarjen in na ta račun je slišati kar nekaj kritik s strani občanov, zato me zanima tudi, kako 

bi lahko to izboljšali.  

 

Dr. Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval  

vprašanje št. 585/21: 

Onesnaženost zraka z delci, ki pozimi narašča zaradi prometa, industrije, kurišč in neugodnih vremenskih 

razmer, lahko pomembno vpliva na zdravje ljudi. Kakovost zraka na Ptuju je v zadnjem času slaba. Po 

podatkih Agencije Republike Slovenije za okolje so meritve na merilni postaji na Ptuju pokazale visoke 

vrednosti delcev PM10 in PM2,5. Zanima me, ali imamo v pripravi kakšne ukrepe, ki bi izboljšali kvaliteto 

zraka in življenjske pogoje na Ptuju? 

 

Dr. Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval  

vprašanje št. 586/21: 

Na nas se obrača več občank in občanov, ki izpostavljajo, da je kvaliteta pitne vode na Ptuju slaba. 

Prosim, če mi lahko posredujete podatke zadnjih merjenj in za zadnja leta? 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval 

pobudo št. 587/21 (foto): 

Podajam pobudo, da se na območju Mestne občine Ptuj pristopi k vzpostavitvi pametnih parkirišč, ki bi 

občanom in obiskovalcem mesta omogočila boljšo uporabniško izkušnjo ter hkrati izboljšala preglednost in 

učinkovitost parkirnega sistema. Predlagam, da se pri tem upošteva naslednje rešitve: 

1. Pavšalno plačilo za parkiranje Po vzoru Dunaja bi Mestna občina Ptuj lahko omogočila občanom, da 

plačujejo pavšal za parkiranje, na primer letno pristojbino v višini 45 €, ki bi veljala za določene cone in 

določen časovni obseg uporabe. Takšen sistem bi občanom omogočil: 

-  Enostavno in brezskrbno parkiranje, saj ne bi bilo potrebe po vsakokratnem plačilu parkirnine. 

-  Večjo finančno predvidljivost. 

-  Zmanjšanje administrativnih stroškov in števila kazni za neplačano parkirnino. 

2. Pametne obvestilne table in aplikacije za parkiranje Na parkirna območja bi bilo smiselno namestiti 

pametne obvestilne table, ki bi v realnem času prikazovale število zasedenih in nezasedenih parkirnih 

mest. Takšne rešitve bi omogočale: 

-  Občanom in obiskovalcem Ptuja hitro in enostavno iskanje prostih parkirnih mest. 

-  Optimizacijo prometa v mestu in zmanjšanje števila vozil, ki krožijo v iskanju parkirišč. 

-  Zmanjšanje emisij in hrupa, kar prispeva k trajnostnemu razvoju. 

 

3. Omejitev časovne uporabe parkirišč Da bi se izognili dolgotrajnemu zasedanju parkirnih mest, 

predlagam, da se uvede časovna omejitev parkiranja (npr. 2-3 ure) na ključnih lokacijah. To bi omogočilo: 

-  Višjo pretočnost parkirnih mest in večjo dostopnost za večje število uporabnikov. 

-  Boljšo regulacijo parkirnega režima v mestnem središču in drugih obremenjenih območjih. 
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4. Uvedba programskih vmesnikov (API) Sistem pametnih parkirišč bi moral omogočati izmenjavo 

podatkov preko programskih vmesnikov (API). To bi omogočilo: 

-  Pridobivanje podatkov o prostih parkirnih mestih v realnem času. 

-  Integracijo teh podatkov v mobilne aplikacije in druge platforme (npr. navigacijski sistemi). 

- Uporabnikom prijazne storitve, kot jih že zagotavlja aplikacija Točen.si (#/), ki temelji na odprtih podatkih. 

Ta aplikacija za nekatere slovenske občine že prikazuje vozne rede javnega prevoza, podatke o izposoji 

koles in število prostih parkirnih mest. 

 

5. Dober primer prakse: Občina Tržič Občina Tržič je v letu 2020 nadaljevala izvajanje projektov iz 

koncepta pametnih mest in skupnosti. Pametno mesto, sicer zelo širok pojem, govori tudi o tem, da s 

pomočjo sodobne tehnologije in učinkovitega upravljanja mesta ali občine rešujemo različne izzive in 

težave ter posledično postopoma izboljšujemo kvaliteto bivanja in privlačnost samega mesta ali občine. 

Projekt pametnega mesta "Vzpostavitev pametnih parkirišč v mestu Tržič", v katerega Občina Tržič vlaga 

nekaj proračunskih sredstev, se nanaša na ukrepe iz strategije trajnostne mobilnosti in učinkovitega 

upravljanja z javnimi, brezplačnimi parkirišči. Z ukrepi iz tega projekta je občina s pomočjo video 

senzorske tehnologije, informacijskih (oz. usmerjevalnih) tabel in kvalitetnim nadzorom nad parkirišči 

voznikom močno olajšala iskanje prostih parkirnih mest v mestu Tržič. Ažurne in hitro dostopne 

informacije o zasedenosti parkirišč so dejavnik, ki vpliva na ponudbo in razvoj v mestu (manj praznih 

poslovnih prostorov), saj se obiskovalci zaradi velike verjetnosti zagotovljenega prostega (in 

brezplačnega) parkirnega mesta verjetno bolj pogosto in v večjem številu odločajo za obiskovanje 

mestnega jedra in bližnje okolice. 

Podoben pristop bi lahko Mestna občina Ptuj v prihodnje uvedla za izboljšanje kvalitete bivanja, 

privlačnosti mestnega jedra in spodbujanje lokalnega gospodarstva. 

 

6. Nadzor nad neplačevanjem parkirnine V povezavi z novim pristopom uvajanja nadzora nad 

neplačevanjem parkirnine je ta pobuda eden od korakov, s čimer se Mestna občina Ptuj približuje 

občankam in občanom ter obiskovalcem Ptuja. Uvajanje sodobnih rešitev v sistem parkiranja izraža skrb 

za uporabnike in izboljšuje njihovo zadovoljstvo. 

Predlagam, da Mestna občina Ptuj vključi zgoraj opisane rešitve v strategijo urejanja parkirne politike. S 

tem bi mesto postalo sodobnejše, prijaznejše do občanov in obiskovalcev, hkrati pa bi se izboljšala 

prometna pretočnost, zmanjšale emisije in optimiziralo upravljanje parkirnih mest. Izvedba takšnega 

projekta bi bila pomemben korak k digitalni in trajnostni preobrazbi Ptuja istočasno pa bi zagotovila 

konstanten priliv sredstev iz naslova pobiranja parkirnin ter vsekakor zagotovila večjo preglednost 

zasedenosti parkirnih mest v mestu. 

 

Maša Goričan, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je posredovala 

vprašanje št. 588/21: 

Podajam svetniško vprašanje vezano na svetniško pobudo št. 574/20. 

Zanima me, iz točno katerega razloga postavitev table, ki omogoča zavijanje desno pri rdeči luči na 

semaforju, ni mogoča, saj je v odgovoru najprej navedeno, da je takšna ureditev dovoljena v križiščih s 

samostojnim pasom za zavijanje v desno in kjer ni prisotnih pešcev. V nadaljevanju pa navajate, da je 

takšno tablo dovoljeno postaviti, kjer je nizka frekvenca pešcev, s čimer si nasprotujete. Prav tako ne drži, 

da mora biti samostojen pas za zavijanje v desno, saj v Mariboru najdemo veliko takšnih prometnih 

znakov brez samostojnega pasu. 

 

9. Informacije 

a) Dokončno poročilo Nadzornega odbora Mestne občine Ptuj o izvedbi nadzora projekta 

Prizidava z rekonstrukcijo in energetsko sanacijo Osnovne šole Mladika - 2. faza 
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b) Dokončno poročilo Nadzornega odbora Mestne občine Ptuj o izvedbi nadzora projekta 

Športni park Jezero 

 

c) Program izvedbe nadzora javnih sredstev v Mestni občini Ptuj za leto 2025 

 

Županja Nuška Gajšek je navzoče seznanila z informacijami ter pove, da bo v nedeljo, 22. 12. ob 15. uri v 

Domu krajanov Rogoznica koncert ob 25. obletnici delovanja Moškega pevskega zbora Kulturnega 

društva Rogoznica, ob 17. uri bo v Dominikanskem samostanu slovesnost ob Dnevu samostojnosti in 

enotnosti, povabi k prebiranju programa Ptujske pravljice in na glasbene večere na Mestnem trgu.  

Ker je bil dnevni red 21. redne seje izčrpan, se je predsedujoča navzočim na seji zahvalila za udeležbo in 

sodelovanje in sejo sklenila ob 16.02 uri. 

 

Zapisnik pripravila: Nuška Gajšek 

Mirjana Ščavničar Orešek županja 


